## 香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

服務及貿易業 Servicing and Trading

## 銅獎 Bronze Award





香港寶潔有限公司 Procter & Gamble HK Ltd.

香港寶潔有限公司一直努力以不同方式改善環境,當中包括保護資源、研發使用可循環再造物料,以及重用或升級回收消費者使用後的廢料,務求減少固體廢物。

Procter & Gamble HK Ltd. is dedicated to driving changes that make a difference in the environment, such as conservation of resources, exploring the use of renewable materials as well as reusing or upcycling post-consumer waste materials with an ultimate goal of reducing solid waste.



配送中心由廣州搬遷到深圳,縮短運輸距離及減少碳排放量。

Relocating the distribution centre from Guangzhou to Shenzhen to shorten transportation distance and reduce the amount of carbon emission



與不同持份者合作,透過改善產品設計、 成分及配送方法等,減少或避免產品及 包裝對環境的破壞。

Partnering with different stakeholders to reduce or prevent environmental impact of products and packaging through improving product designs, components and distribution.



不在辦公室設置文件櫃,減低員工存放列印 文件的意欲。

Removing file cabinets to discourage staff from storing printed documents for filing purpose.